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Uzvaras iela 1, Bauska, Bauskas nov., LV-3901  
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DOMES SĒDES  PROTOKOLS 

Bauskā  

 

2022.gada 27.oktobrī        Nr. 16 

 

Sēde sasaukta 2022.gada 27.oktobrī plkst. 9  

Sēde atklāta 2022.gada 27.oktobrī plkst. 9 

 

Sēdi  vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 16 Bauskas novada domes deputāti 

Domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Jānis Dūmiņš, 

deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Ingmārs Līdaka, deputāte Līga Rimševica, deputāts 

Rihards Melgailis, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāte Solveiga 

Lineja, deputāte Ināra Pētersone, deputāts Juris Krievs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts 

Raitis Ābelnieks, deputāts Jānis Kalniņš, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē nepiedalās: 

Laine Baha – darbnespējas lapa 

Arnolds Jātnieks – personisku iemeslu dēļ 

Jānis Siugalis – darba dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

Izglītības nodaļas izglītības darba speciāliste Solveiga Gudkova, Vecsaules pagasta pārvaldes 

vadītāja Līga Vasiļauska, Zālītes speciālās pamatskolas direktore Aija Sietiņa, pašvaldības 

izpilddirektors Ivars Romānovs, datortīklu un datorsistēmu administrators Emanuels Orests 

Gausiņš, sabiedrisko attiecību speciālistes Anta Kļaveniece, Beata Logina, Gija Spula, Diāna 

Goldmane,  Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra 

Ozoliņa, Veselības un sabiedrības labklājības nodaļas vadītāja Marta Augucēviča, 

Saimniecisko darījumu nodaļas vadītāja Ginta Krikščūne, Ekonomikas un finanšu departamenta 

vadītāja Indra Latviete, Uzņēmējdarbības un mārketinga nodaļas vadītāja Laura Ārente, SIA 

“VIDES SERVISS” valdes loceklis Uģis Saukums, Administratīvā departamenta vadītāja Līga 

Kausiniece, Vecumnieku apvienības pārvaldes teritorijas plānotājs Jānis Strēlis, Rundāles 

apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze 

Tijone, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Vecumnieku veselības centra 

vadītāja p.i. Anda Tomsone, SIA “Mūsu saimnieks” valdes loceklis Arvis Larionovs, jurists 

Arvīds Zvirbulis, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Baiba 

Leitlante, Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas 

direktore Iveta Lavrinoviča, Izglītības nodaļas vadītāja Vija Ieleja, Vecumnieku Sporta skolas 

direktore Gita Briņķe, Bauskas Mūzikas un mākslas skolas direktore Anita Velmunska, 

Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Līga Krēmere, Bauskas 

apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciālisti Māris Šarķis, Dace Stubure, Nekustamo 

īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Bauskas novada pašvaldības policijas priekšnieks 

Broņislavs Ostrovskis, Audita un kapitālsabiedrību nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, vecākā 

juriste Linda Mežsarga 
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Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Mārīte Dābola. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojumu piešķiršanu. 

4. Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 27.februāra lēmumā „ "Par kustamās 

mantas un nekustamo īpašumu nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai „Latvijas 

Sarkanais Krusts””. 

5. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtību Bauskas novadā" apstiprināšanu. 

6. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 28. jūlija saistošajos noteikumos Nr. 

21 “Par ielu tirdzniecību un nodevu par ielu tirdzniecību publiskās vietās Bauskas novadā”. 

7. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējumu Bauskas novada pašvaldības mūzikas un 

mākslas profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” apstiprināšanu. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes sporta izglītības iestādes 

“Vecumnieku Sporta skola” attīstības plānu 2022.-2025.gadam. 

9. Par Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2022./2023. - 2024./2025. 

mācību gadam. 

10. Par Bauskas Bērnu un jauniešu centra vadītāja mēneša darba algas likmes noteikšanu. 

11. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes "Zālītes speciālā pamatskola" amatu 

sarakstā. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Zālītes speciālā pamatskola" ēdināšanas maksas 

pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

13. Par stipendijas piešķiršanu rezidentam Žanim Sevastjanovam. 

14. Par grozījumu Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā „Par Bauskas 

novada pašvaldības iestādes „“Vecumnieku veselības centrs” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

15. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada pašvaldības 

policija" amatu sarakstā. 

16. Par līdzdalību Eiropas Savienības līdzfinansētajā projektā „Bringing local and regional 

municipalities towards owning their SECAPs”. 

17. Par projekta „Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas 

novadā” īstenošanu. 

18. Par pašvaldības kapitālsabiedrības SIA „ĪSLĪCES ŪDENS” reorganizācijas procesu 

pievienošanas ceļā. 

19. Par SIA „Mūsu saimnieks” siltumenerģijas apgādes pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

20. Par līguma slēgšanu ar SIA "Mūsu saimnieks" par sabiedrisko centralizētās siltumapgādes 

pakalpojumu sniegšanu Vecumnieku ciemā. 

21. Par mantisko ieguldījumu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas ūdens”. 

22. Par nekustamā īpašuma Rīgas ielā 62A, Bauskā dāvinājuma pieņemšanu. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Uzvaras ielā 3, Bauskā daļas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Jaunsardzes centram. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Salnas”- 16, Vecsaule, 

Vecsaules pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Smaidas”- 2, Ozolaine, 
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Vecsaules pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

26. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamam īpašumam 

“Bitītes”, Vecumnieku pagastā. 

27. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par valsts vietējās 

nozīmes autoceļa V1034 Bauska – Priedītes posma pārņemšanu bez atlīdzības pašvaldības 

īpašumā”. 

28. Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa 

teritorija 1”, Iecavas pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

29. Par Rail Baltica projektā skartā Bauskas novada pašvaldībai piederošā autoceļa “Audrupi – 

Krieviņi – V1047” posma pārbūvi. 

30. Par Rail Baltica projektā skartā Bauskas novada pašvaldībai piederošā autoceļa “P92 

(Kokles) – Valdēni – Mellupes – P92” posma pārbūvi. 

31. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.[…], "Misas 

kūdra 5”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Ķirši”, Stelpes pagastā atsavināšanu. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Plūdas”, Stelpes pagasts 

atsavināšanu. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Liepu iela […], Vallē, 

Valles pagastā 278/9358 domājamo daļu nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Vārpiņas”, Kurmenes pagasts 

atsavināšanu. 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, M.Mediņš, A.Okmanis, G.Kalniņš, J.Dūmiņš, A.Mačeks, V.Čačs) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Pašvaldības izpilddirektors informē par pašvaldības darba aktualitātēm.  

Viena no svarīgākajām prioritātēm ir, atbilstoši izstrādātajam grafikam, tikšanās ar 

Bauskas novada iedzīvotājiem ciemos, apdzīvotās vietās par teritorijas attīstības jautājumiem, 

budžetu, iedzīvotāju vajadzībām. Tika pārrunāti jautājumi par  ceļu infrastruktūras uzlabošanu, 

uzturēšanu, ceļazīmju izvietošanu ātruma samazināšanai, domājot par bērnu drošību. 

Iedzīvotājus interesēja energoatbalsta jautājumi, sociālie jautājumi, izglītība, skolēnu 

pārvadājumi. Plānojot budžetu,  pagastu vadītājiem šīs iedzīvotāju vēlmes būs jāspēj iekļaut 

budžetā. 

Pievienota informācija par atbalstu iedzīvotājiem sakarā ar energoresursu 

sadārdzinājumu.  

Bauskas novada pašvaldības mājaslapā ir sniegts apraksts par kārtību, kādā iedzīvotāji 

var pieteikties valsts atbalstam apkurei Bauskas novadā no 2022. gada 1. oktobra un par 

pieteikuma noformēšanai nepieciešamajiem dokumentiem. Iedzīvotāji pieteikumus var iesniegt 

elektroniski, kā arī klātienē, iedzīvotājam vēršoties pēc deklarētās dzīves vai īpašuma atrašanās 

vietas valsts un pašvaldības vienotajos klientu apkalpošanas centros, apvienību pārvaldēs un 

pagastu nodaļās. Arī bibliotekāri konsultē iedzīvotājus e-pakalpojuma pieteikuma iesniegšanai 

elektroniski.  

 Ar pašvaldības izpilddirektora rīkojumu ir noteiktas atbildīgās personas energoresursu 

atbalsta administrēšanā Bauskas novadā: datu ievadītāji, datu pārbaudītāji un datu apstiprinātāji - 

lēmuma pieņēmēji (amatpersonas). 
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Saņemti 4333 pieteikumi; pieņemti 2653 pozitīvi lēmumi par energoresursu atbalsta 

summas piešķiršanu, negatīvi lēmumi par energoresursu atbalsta summas atteikšanu ir 32. 

Pieņemti 8 lēmumi par labotas energoresursu atbalsta summas piešķiršanu. Izmaksa veikta 1855 

pieteikumu iesniedzējiem  par kopējo summu 117 702,85 euro. 

Izsludinātie energoresursu iepirkumi (degviela, gāze) noslēgsies novembra beigās. 

Izsludināti iepirkumi arī par ziemas uzturēšanas darbiem. 

Par kapitālsabiedrību pārvaldību- septembrī bija izsludināti nominācijas procesi 

kapitālsabiedrību vadītājiem un oktobrī  valdes locekļi apstiprināti ar pilnvarojuma līgumiem.  

 Aktuāls Grantiņu poligona jautājums: vasarā tika strādāts, lai piesaistītu finansējumu. 

Vides investīciju fonds piešķīris finansējumu pirmajai kārtai, lai Grantiņu poligonā varētu 

izveidot nosegkārtu pusmetra biezumā.      

Sākts darbinieku novērtēšanas process.            

Par budžeta izpildi: 

Plānotie ieņēmumi 2022.gadā ir 66 552 980 EUR,  ieņēmumi   9 mēnešos 52 740 717 

EUR, izpilde pret gada plānu sastāda 79,3 %. 

Plānotie izdevumi 2022.gadā ir 84 270 040 EUR, izdevumi 9 mēnešos 45 921 454 EUR, 

kas sastāda 54,5 % no gada plānotā. 

Kapitālais remonts un rekonstrukcija: izpilde  ir 28,6  % no gadam plānotā.  

Saņemti ziedojumi 6173 EUR. Veikti maksājumi no ziedojumu konta 11 337 EUR. 

 2022.gada 9 mēnešos saņemti aizņēmumi kopā 4 666 724 EUR, veikta aizņēmumu 

atmaksa 2 866 555 EUR. 

Pašvaldības saistību apjoms procentos no pamatbudžeta ieņēmumiem (atskaitot 

mērķdotācijas) 2022.gada  9 mēnešos – 8,69 %. 

V.Gailums jautā, kad darbu sāks Iecavas pamatskolas sporta zāle. 

J.Kalinka paskaidro, ka būvdarbi beigušies, bet vēl nav parakstīts nodošanas akts. 

G.Kalniņš lūdz sniegt informāciju par darbiem būvobjektos. 

I.Romānovs; Liepu ielas Grenctālē izbūvi šogad apgūs 50 %, Ed.Virzas ielas trotuāru 

Iecavā 50 %, Krasta ielas posmu Bauskā 100 %, Ceriņu iela 100 % izpildīts. Iecavas vidusskolā 

turpinās apdares darbi, iekšdarbi; Slimnīcas ielā 4, Bauskā turpinās iekštelpu darbi, jumta 

konstrukciju izbūve; turpinās darbi Vecumnieku vidusskolā. Problemātisks objekts ir 

Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola. Darbi turpinās Svitenes muižā, V.Plūdoņa muzejā, līdz 

valsts svētkiem tiks pabeigts jumts A.Amtmaņa- Briedīša muzejā. Skaistkalnes vidusskolas 

sporta hallē iekšdarbi tuvojas beigām, arī Bauskas 2.vidusskolā iekšdarbi tuvojas noslēgumam. 

Informāciju pieņem zināšanai. 

 
 

2.p. 

Par Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

(I.Romānovs, L.Vasiļauska, M.Mediņš) 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

2022.gada 19.septembrī noslēdzās pieteikumu iesniegšana konkursam uz vakanto 

Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja amata vietu. Komisija izvērtēja pretendentus un par 

piemērotāko atzina Līgas Vasiļauskas kandidatūru. Ievērojot komisijas lēmumu, sagatavots 

lēmumprojekts par Līgas Vasiļauskas iecelšanu amatā. 

Dod vārdu L.Vasiļauskai. 

L.Vasiļauska pauž gatavību strādāt jaunajā amatā, pieredze pašvaldības darbā ir ilga. 

 

Atbilstoši likuma “Par pašvaldībām” 40.panta ceturtajai daļai balsošana notiek ar 

vēlēšanu zīmēm. 
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Klātesošajiem 16 deputātiem tiek izsniegtas vēlēšanu zīmes. Deputāti ar atzīmi uz 

vēlēšanu zīmes izdara savu izvēli. Zīmes tiek skanētas. A.Okmanis nosauc balsojuma 

rezultātu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 484 "Par Bauskas apvienības pārvaldes 

vadītāja iecelšanu amatā". 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojumu piešķiršanu. 

(J.Krievs, I.Līdaka, A.Okmanis) 

Ziņo: Juris Krievs. 

Apbalvojumu piešķiršanas komisija izskatīja saņemtos pieteikumus apbalvojumu 

piešķiršanai un pamatojoties uz 2022.gada 26.maija nolikumu Nr.29 “Par Bauskas novada 

pašvaldības apbalvojumiem” sagatavojusi atzinumu  par apbalvojuma “Goda zīme “Zelta 

ozols”” un “Bauskas novada Gada cilvēks” piešķiršanu.  

A.Okmanis aicina atbalstīt komisijas lēmumu un informē, ka apbalvojumi tiks 

pasniegti Rundāles pilī 17.novembrī. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 485 "Par Bauskas novada pašvaldības 

apbalvojumu piešķiršanu". 

 

4.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 27.februāra lēmumā „ “Par kustamās 

mantas un nekustamo īpašumu nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai „Latvijas 

Sarkanais Krusts””. 

(A.Okmanis, E.Grigorjeva, G.Kalniņš) 
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Ziņo: Evita Grigorjeva. 

Biedrība “Latvijas Sarkanais Krusts” lūgusi pagarināt  līgumu par nekustamā īpašuma 

“Derpele”, Codes pagastā nodošanu bezatlīdzības lietošanā, lai, ieguldot papildu finanšu 

līdzekļus, varētu izpildīt Veselības inspekcijas norādījumus par lifta ierīkošanu līdz 2024.gada 

1.janvārim. Sagatavots lēmumprojekts par līguma pagarināšanu līdz 2029.gada 31.decembrim. 

Jautājums izskatīts Sociālajā un veselības komitejā, kā arī Finanšu komitejā. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 486 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2020.gada 27.februāra lēmumā „ "Par kustamās mantas 

un nekustamo īpašumu nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

biedrībai „Latvijas Sarkanais Krusts””. 

 

5.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtību Bauskas novadā” apstiprināšanu. 

(J.Kalinka, A.Okmanis, J.Krievs, G.Kalniņš) 

Ziņo: Jānis Kalinka. 

Lēmuma projekts izskatīts gan Vides un attīstības komitejas, gan Finanšu komitejas 

sēdē. Komiteju sēdēs izteiktie priekšlikumi ņemti vērā un iestrādāti noteikumos.  

G.Kalniņš vēlas precizēt, kāda kārtība būs, ja pašreiz centralizētā kanalizācijas vada 

nav, bet pašvaldība to izbūvēs, kā noteikumi attieksies uz apbūvētiem īpašumiem, ja tur esošā 

kanalizācija ir atbilstoši noteikumiem. 

J.Kalinka skaidro, ka iedzīvotāji droši vien tiks aicināti pieslēgties centralizētajai 

kanalizācijai. Šie noteikumi attiecas vairāk uz tiem, kur tīkli izbūvēti, bet neslēdzas klāt. 

A.Okmanis: lai pašvaldība izlemtu, kādā ielā būvēt centralizētos kanalizācijas tīklus, 

būs tehniski ekonomiskais pamatojums, ar iedzīvotājiem runās, vērtēs. Ja vairākums 

iedzīvotāju nolems, ka jāpieslēdzas, tad ar to būs jāsamierinās. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 487 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu 

sniegšanas un lietošanas kārtību Bauskas novadā" 

apstiprināšanu". 

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 28. jūlija saistošajos noteikumos Nr. 

21 “Par ielu tirdzniecību un nodevu par ielu tirdzniecību publiskās vietās Bauskas 

novadā”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Grozījumi saistošajos noteikumos izskatīti un atbalstīti Vides un attīstības komitejas, 

kā arī Finanšu komitejas sēdē. Lūdz balsojot pieņemt lēmumu. 

 Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 488 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022. gada 28. jūlija saistošajos noteikumos Nr. 21 

“Par ielu tirdzniecību un nodevu par ielu tirdzniecību 

publiskās vietās Bauskas novadā”". 

 

7.p. 

Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējumu Bauskas novada pašvaldības mūzikas un 

mākslas profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Saistošie noteikumi izskatīti un atbalstīti Izglītības, kultūras un sporta komitejā 

komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. Aicina pieņemt lēmumu. 

 Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 489 "Par saistošo noteikumu “Par 

līdzfinansējumu Bauskas novada pašvaldības mūzikas un 

mākslas profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” 

apstiprināšanu". 

 

8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes sporta izglītības iestādes 

“Vecumnieku Sporta skola” attīstības plānu 2022.-2025.gadam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

 Jautājumu, iebildumu nav. Lūdz balsot par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 490 "Par Bauskas novada pašvaldības 

profesionālās ievirzes sporta izglītības iestādes “Vecumnieku 

Sporta skola” attīstības plānu 2022.-2025.gadam". 

 

9.p. 

Par Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2022./2023. - 2024./2025. 

mācību gadam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

 Jautājumu, iebildumu nav. Lūdz balsot par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 491 "Par Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skolas attīstības plānu 2022./2023. - 2024./2025. 

mācību gadam". 

 

10.p. 

Par Bauskas Bērnu un jauniešu centra vadītāja mēneša darba algas likmes noteikšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, kā arī 

Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 492 "Par Bauskas Bērnu un jauniešu 

centra vadītāja mēneša darba algas likmes noteikšanu". 

 

11.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes "Zālītes speciālā pamatskola" 

amatu sarakstā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 493 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības iestādes "Zālītes speciālā pamatskola" amatu 

sarakstā". 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Zālītes speciālā pamatskola" ēdināšanas maksas 

pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 494 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Zālītes speciālā pamatskola" ēdināšanas maksas 

pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu". 

 

13.p. 

Par stipendijas piešķiršanu rezidentam Žanim Sevastjanovam. 

(M.Augucēviča) 

Ziņo: Marta Augucēviča. 

Lēmuma projekts par stipendijas piešķiršanu rezidentam izskatīts un atbalstīts 

Sociālajā un veselības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. Veikti labojumi 

lēmumprojekta 1.punktā, skaitli un vārdu “1.septembri” aizstājot ar skaitli un vārdu 

“1.novembri”. 

 Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 495 "Par stipendijas piešķiršanu 

rezidentam Žanim Sevastjanovam". 

 

14.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā „Par Bauskas 

novada pašvaldības iestādes „“Vecumnieku veselības centrs” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

(A.Okmanis, M.Augucēviča, I.Pētersone) 

Ziņo: Marta Augucēviča. 

Vecumnieku veselības centrs lūdzis veikt grozījumu maksas pakalpojumu cenrādī, 

papildinot to ar ginekologa-dzemdību speciālista vizītes pakalpojumu. Šim pakalpojumam 

septembrī beigušās Nacionālā veselības dienesta kvotas, bet pakalpojums ir pieprasīts. Lai 

pakalpojumu varētu turpināt sniegt novembrī, decembrī, nepieciešams veikt izmaiņas cenrādī. 

Maksas pakalpojums neattieksies uz grūtniecēm un valsts apmaksātā vēža skrīninga analīzēm. 

I.Pētersone atbalsta lēmuma projektu, jo kvotas visas vajadzības nevar apmierināt. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 496 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2021.gada 25.novembra lēmumā „Par Bauskas novada 

pašvaldības iestādes „“Vecumnieku veselības centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”". 

 

15.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada pašvaldības 

policija” amatu sarakstā. 

(B.Ostrovskis)  

Ziņo: Broņislavs Ostrovskis. 

2022.gada 31.decembrī beidzas pārvaldes uzdevumu deleģēšanas līgums starp Iecavas 

novada un Ķekavas novada pašvaldību par funkcijas – sabiedriskās kārtības nodrošināšana 

Iecavas novada administratīvajā teritorijā – nodrošināšanu. Atbilstoši Bauskas novada 

pašvaldības policijas nolikumam Iecavas nodaļa darbu sāk 2023.gada 1.janvārī. Lai 
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nodrošinātu veicamo uzdevumu  izpildi, nepieciešams grozīt Bauskas novada pašvaldības 

policijas amatu sarakstu, izveidojot jaunas amata vietas – nodaļas priekšnieku, 2 vecākos 

inspektorus un 8 inspektorus.  Lēmuma projekts tika skatīts Finanšu komitejā un atbalstīts, ka 

Bauskā kopējo amata vietu skaitu nepalielina, bet 4 inspektorus  paceļ līdz pakāpei – vecākais 

inspektors. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu. 

Jautājumu ziņotājam nav. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 497 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības iestādes "Bauskas novada pašvaldības policija" 

amatu sarakstā". 

 

16.p. 

Par līdzdalību Eiropas Savienības līdzfinansētajā projektā „Bringing local and regional 

municipalities towards owning their SECAPs”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 498 "Par līdzdalību Eiropas Savienības 

līdzfinansētajā projektā „Bringing local and regional 

municipalities towards owning their SECAPs”". 
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17.p. 

Par projekta „Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas 

novadā” īstenošanu. 

(I.Tijone) 

Ziņo: Ilze Tijone. 

 Pašvaldībā saņemts Labklājības ministrijas uzaicinājums iesniegt  Atveseļošanas fonda 

projekta veidlapu līdz 4.novembrim. Apvienība “Apeirons” sagatavojusi audita ziņojumu par 

vides pieejamības uzlabošanu divām Sociālā dienesta ēkām- Rūpniecības ielā 7, Bauskā un 

Rīgas ielā 29A, Vecumniekos. Šim Atveseļošanas fonda projektam nav paredzētas 

neattiecināmās izmaksas. Visas izmaksas iekļaujamas 222 tūkstošos.  

Bauskas novada pašvaldībai līdz 2024.gada 31.decembrim jānodrošina vides 

pieejamība Bauskas Sociālā dienesta un Vecumnieku Sociālā dienesta ēkām. Ēkai Rūpniecības 

ielā 7, Bauskā izveidojama autostāvvieta cilvēkiem ar invaliditāti, jāpārbūvē ieejas durvis, 

uzlabojama vides pieejamība tualetēs, marķējumi iekštelpās un ārtelpā, jāuzstāda indukcijas 

cilpa cilvēkiem ar dzirdes aparātiem. Ēkai Rīgas ielā 29A, Vecumniekos izveidojama 

autostāvvieta cilvēkiem ar invaliditāti, jāierīko pacēlājs, jāuzlabo ēkas ieeja, jāpārbūvē tualete. 

Lūdz apstiprināt projekta kopējās izmaksas 268 620 euro, Atveseļošanas fonda atbalsts 

222 000 euro divu ēku pieejamības uzlabošanai un pašvaldības līdzfinansējumu 46 620 euro. 

Lēmuma projekts izskatīts Sociālajā un veselības komitejas, Vides un attīstības komitejas, kā 

arī Finanšu komitejas sēdē. 

Plkst.10.16 no sēžu zāles iziet deputāts I.Līdaka. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ingmārs Līdaka) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 499 "Par projekta „Sociālā dienesta ēku 

vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā” 

īstenošanu". 

 

18.p. 

Par pašvaldības kapitālsabiedrības SIA „ĪSLĪCES ŪDENS” reorganizācijas procesu 

pievienošanas ceļā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
15 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 
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Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ingmārs Līdaka) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 500 "Par pašvaldības kapitālsabiedrības 

SIA „ĪSLĪCES ŪDENS” reorganizācijas procesu 

pievienošanas ceļā". 

 

Plkst. 10.19 sēžu zālē atgriežas I.Līdaka. 

 

19.p. 

Par SIA „Mūsu saimnieks” siltumenerģijas apgādes pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

(A.Larionovs) 

Ziņo: Arvis Larionovs. 

 Pēc Finanšu komitejas veikts prognozējamais elektroenerģijas cenu samazinājums par 

20 %. Uzņēmums nevar paļauties uz iespējamo pašvaldības kopējā elektroenerģijas iepirkuma 

rezultātiem, termiņiem. Uzskata, ka siltumenerģijas tarifam šajā periodā jābūt elastīgam ar 

iespēju to mainīt. Aicina apstiprināt SIA “Mūsu saimnieks” siltumenerģijas apgādes 

pakalpojumu tarifu 142,36 euro par megavatstundu. 

Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 501 "Par SIA „Mūsu saimnieks” 

siltumenerģijas apgādes pakalpojumu tarifu apstiprināšanu". 

 

20.p. 

Par līguma slēgšanu ar SIA “Mūsu saimnieks” par sabiedrisko centralizētās siltumapgādes 

pakalpojumu sniegšanu Vecumnieku ciemā. 

(A.Zvirbulis, J.Krievs, A.Okmanis) 

Ziņo: Arvīds Zvirbulis. 

 Lai nodrošinātu atbilstību Eiropas Savienības fondu finansējuma un valsts atbalsta 

piešķiršanas nosacījumiem, sabiedrisko pakalpojumu aktivitātēs atlīdzības maksājumi ir 
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piešķirami, pamatojoties uz pašvaldības  sabiedrisko pakalpojuma sniedzēja noslēgto 

pakalpojumu līgumu, piešķirot īpašas tiesības sniegt sabiedriskos pakalpojumus noteiktā 

teritorijā. Lūdz noslēgt ar SIA “Mūsu saimnieks” līgumu par sabiedrisko centralizētās 

siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu Vecumnieku ciemā. Pielikumā pievienots līguma 

projekts. Līguma darbības termiņš – līdz 2032.gada 31.oktobrim. 

Uz J.Krieva jautājumu, vai līguma termiņš nav par garu, A.Zvirbulis: paredzēts ne 

vairāk par 10 gadiem un ne mazāk par 5 gadiem. 

Citu jautājumu vai iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 502 "Par līguma slēgšanu ar SIA "Mūsu 

saimnieks" par sabiedrisko centralizētās siltumapgādes 

pakalpojumu sniegšanu Vecumnieku ciemā". 

 

21.p. 

Par mantisko ieguldījumu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas ūdens”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 503 "Par mantisko ieguldījumu 

pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas ūdens”". 

 

22.p. 

Par nekustamā īpašuma Rīgas ielā 62A, Bauskā dāvinājuma pieņemšanu. 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 504 "Par nekustamā īpašuma Rīgas ielā 

62A, Bauskā dāvinājuma pieņemšanu". 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Uzvaras ielā 3, Bauskā daļas 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā Jaunsardzes centram. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 505 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Uzvaras ielā 3, Bauskā daļas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Jaunsardzes centram". 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Salnas”- 16, Vecsaule, 

Vecsaules pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 



17 

 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 506 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Salnas”- 16, Vecsaule, 

Vecsaules pag., Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Smaidas”- 2, Ozolaine, 

Vecsaules pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 507 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Smaidas”- 2, Ozolaine, 

Vecsaules pag., Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

26.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamam īpašumam 

“Bitītes”, Vecumnieku pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 508 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamam īpašumam 

“Bitītes”, Vecumnieku pagastā". 

 

27.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par valsts vietējās 

nozīmes autoceļa V1034 Bauska – Priedītes posma pārņemšanu bez atlīdzības pašvaldības 

īpašumā”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 509 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par valsts vietējās 

nozīmes autoceļa V1034 Bauska – Priedītes posma 

pārņemšanu bez atlīdzības pašvaldības īpašumā”". 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa 

teritorija 1”, Iecavas pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: Baiba Leitlante. 
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Saistībā ar Rail Baltica dzelzceļa būvniecību veiktas darbības pašvaldības nekustamā 

īpašuma sadalīšanai, nodalot zemesgabalu projekta īstenošanai un nododot valsts īpašumā bez 

atlīdzības. Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 510 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija 

1”, Iecavas pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā". 

 

29.p. 

Par Rail Baltica projektā skartā Bauskas novada pašvaldībai piederošā autoceļa “Audrupi 

– Krieviņi – V1047” posma pārbūvi. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 511 "Par Rail Baltica projektā skartā 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā autoceļa “Audrupi – 

Krieviņi – V1047” posma pārbūvi". 

 

30.p. 

Par Rail Baltica projektā skartā Bauskas novada pašvaldībai piederošā autoceļa “P92 

(Kokles) – Valdēni – Mellupes – P92” posma pārbūvi. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 
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 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 512 "Par Rail Baltica projektā skartā 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā autoceļa “P92 (Kokles) 

– Valdēni – Mellupes – P92” posma pārbūvi". 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.[…], "Misas 

kūdra 5”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 513 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.[…], "Misas 

kūdra 5”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Ķirši”, Stelpes pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 
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Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 514 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Ķirši”, Stelpes pagastā atsavināšanu". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Plūdas”, Stelpes pagasts 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 515 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Plūdas”, Stelpes pagasts atsavināšanu" 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Liepu iela […], Vallē, 

Valles pagastā 278/9358 domājamo daļu nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 516 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Liepu iela […], Vallē, Valles 

pagastā 278/9358 domājamo daļu nodošanu atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Vārpiņas”, Kurmenes pagasts 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 517 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Vārpiņas”, Kurmenes pagasts 

atsavināšanu". 

 

 

Sēdi beidz 2022.gada 27.oktobrī plkst. 10.47. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2022.gada 24.novembrī plkst. 9. 

 

Sakarā ar ievēlēšanu 14.Saeimā un personisku rakstveida iesniegumu izbeidzas deputāta 

Ingmāra Līdakas pilnvaras. Domes priekšsēdētājs deputātam Ingmāram Līdakam pateicas par 

darbu. 
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Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 89 lp. 

2. 27.10.2022. saistošie noteikumi Nr.27 “Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu 

sniegšanas un lietošanas kārtību Bauskas novadā” uz 19 lp. 

3. 27.10.2022. saistošie noteikumi Nr.28 “Grozījumi Bauskas novada domes 2022.gada 

28.jūlija saistošajos noteikumos Nr.21 “Par ielu tirdzniecību un nodevu par ielu 

tirdzniecību publiskās vietās Bauskas novadā” uz 2 lp. 

4. 27.10.2022. saistošie noteikumi Nr.29 “Par līdzfinansējumu Bauskas novada pašvaldības 

mūzikas un mākslas profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” uz 7 lp. 

5. Vecumnieku Sporta skolas attīstības plāns uz 7 lp. 

6. Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas attīstības plāns uz 7 lp. 

7. Bauskas novada izglītības iestāžu amatu saraksts (13.pielikums konsolidēts) uz 11 lp. 

8. Vēlēšanu zīmes balsošanai par Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja amatam izvirzīto 

kandidātu  un kopsavilkums uz 17 lp. 

9. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa parakstītā sēdes darba kārtība uz 5 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

Sēdes protokolētāja     Mārīte Dābola 


